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1. Godkendelse af referat
Ad. 1 
Godkendt
Sidste skolebestytelsesmøde inden sommerferien et 14. juni Id. 18-20.

2 Olientering fra skolen 
a Børn

i. Magtanvendelse 
n Fravær

b Personale
i. Sygefravær 

n. Voldsindberetninger

c Økonomi
i. Status

Ad. 2a
Lise orienterer om, at magtanvendelser/voldsindberetninger ligget i skolens 
journalsystemer. Der har været magtanvendelser ifht to elever.
Ifht to elever er der iværksat sygeundervisning, fordi de har meget fravær.
En indskolingselev brældkede sin fod i forbindelse med hop på trampolin.

Ad. 2b
Lise orienterer om, at vi er tamt af en del sygefravær blandt personalet. Flere er heldigvis på 
vej tilbage igen.
Lise orienterer om voldsindberetninger.

Ad. 2c
Lise orienteret om budgettet, forventet overskud på 214.110 kr. i budget 2022.
Ifht legepladsen afventer vi fortsat byggetilladelser.



3. Kommentarer til stillingsopslag (udsendes først mandag)
Ansættelsesudvalg nedsættes
Ad. 3
Lise orienterer om, at stillingsopslag er udarbejdet af administration og rådgivning. Der skal 
tilføjes et par kommentarer.

4 Planlægning af kommende skoleål
a Visitation og kommende elevtal

Ad. 4
Lise orienterer om visitationen, der har i år været to visitationstunder - der er visiteret 4 børn 
til kommende 0. kl. og 1 elev til 3. klasse.

5 Godkendelse af skolebestyrelsens Principperne
Ad. 5
Skolebestyrelsens principper er godkendt, og Lise lægger dem på hjemmesiden.

6 Fælles Folkeskole Bornholm
Ad. 6
Forældresamarbejde: Den 2. juni kl. 17-19 på Madskolen på Paradisbakkeskolen er der 
temadag omkring forældresamarbejde, hvor alle skolebestyrelser bliver inviteret. Oplæg fra 
Maria Akselvoll den første time. Den sidste time er det oplæg fra Skole og Fotældre i håb 
om, at vi på Bornholm kan etablere et lokalt Skole og Forældte.
Fremadrettet skal der arbejdes med to koncepter; muligvis Kapacitets- og 
kompetenceopbygning og Grøn Dannelse.
Derudover

7 Orientering fra formanden
Ad. 7
Tetese har deltaget i møde med BSU og udvalgsformændene på Vibegåtd, hvor formanden 
fra skolebestyrelsen kunne deltage. Oplæg fra Poul Overlund Sørensen. Der blev talt om 
mellemformer og tildelingsmodel.

8. Orientering fra LEV
Ad. 8
Lise afventer om vi får penge fra LEV til madklubben.

9 Høringer
Ad. 9
Ingen høringer.

10. Evt.
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Ad. 10
Der er lavet ansøgning til W. Philips Stiftelsen.

Ref. Bibi
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